
 

 

Referat af bestyrelsesmøde mandag den 6/2-23 kl. 17-18.30 i Kløverhulen 

Referent – T5 

Tilstedeværende: Annemarie (PL), Mette Guldager (DTL), Liva (T5), Villads (Elverhøj), Daisy (Jorden 
Rundt), Asta (Holme Børnehus), Lára (Kløverhulen), Katrine (DP), Pernille (Flyverhøjen). 

Fraværende: Holmetræet, VG65 

Tema – budget/regnskab 

1. Velkomst  

2. Oplæg af budget/regnskab 2022-2023 ved administrationsleder Klaus Juul Sørensen 

- Klaus fremlægger budget for 2023: 

1. indtægt pr. barn 

2. 3-5% stigning i pris og lidt mere på kost 

3. faktorer for fordelingsordning af særlige midler 

4. børn med vidtgående handicap 

5. dagplejen 

6. ledelse og administration 

7. bygninger (store dele af budgettet går til øgede rengøringspriser) 

8. penge fordeles ift børnetal og normeringer ift socialnormeringer 

9. fællesprioriteringer – solidarisk model, H-puljen, langtidsfravær, legepladser, IT 
og telefoni, affaldssortering, uddannet sprogvejleder, ekstra tid til ledelse. 

10. Løn fordeles på faste og timelønnede. 6,5% af lønnen er til vikarer, men det 
holder ikke helt.  

3. Nyt fra forældreråd, personale og ledelse  

Formål med punktet:  

- At dele viden og gode idéer på tværs af dagtilbuddets forældreråd/afdelinger 
- At informere om specifikke tiltag i dagtilbud eller afdelinger 

Dagplejen - har lavet et udkast til rådmanden ift. at gøre opmærksom på, at den offentlige dagpleje er 
på tilbagegang, og skal prioriteres hvis den fortsat skal være der.  



Flyverhøjen – en fast pædagog er stoppet. Forsøgsordning med en pædagog ift. udendørs 
aktiviteter/workshops for storbørnsgruppen. Der bliver lavet små film for at vise hverdagen i 
institutionen. Der er et løbende stillingsopslag oppe lige nu. 

Kløverhulen – fokus på samlinger i vuggestuen, hvordan rammer man interesse for alle børnene fra 10 
mdr. til 3-årige. Der er blevet lavet et ”stille” rum i børnehaven, hvor der udelukkende foregår 
aktiviteter i ro. Fokus på trivsels undersøgelse på sidste forældrerådsmøde. 

Elverhøj – fokus på tilfredshedsundersøgelse til forældrerådsmødet. Der bliver talt meget om billeder på 
AULA, forældrene er glade for dem, men efterspørger dem. Drøftet hvordan forældre kan blive mere 
inddraget i dagligdagen i institutionen og vedligeholdelse. 

Jorden Rundt – drøftet kostafstemning (stemt for med 51%, hvoraf 20% ikke har svaret og derfor 
automatisk er et ja) og trivselsundersøgelse. 

Holme børnehus – drøftet at AULA café kunne være en god idé ift. at lære Aula bedre at kende. 
Gennemgået trivsels undersøgelse. Ansat 2 nye pædagoger 1.3 og midt i april. Fastelavnsfest hvor alle 
børnehavebørn skal overnatte i institutionen. 

Tulshøjvej 5 – Udfordret på manglende fast ledelse og har været kompenseret af andre pædagogiske 
ledere i dagtilbuddet. For nuværende rykker Birgitte (fra VG65) halvdelen af ledelsestiden i T5. 

 

4. Eventuelt  

- Struktur i kostafstemningssystemet (Jorden Rundt) 

- Arbejdsdag i institutionerne hvor forældre hjælper fx oprydning, fejning, og andet ”let” 
som ikke kræver en håndværksmæssig uddannelse. 


